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BEVIS och ANSLAG om justeringens tillkännagivande 

Sammanträde Kommunala rådet för äldre 2022-06-09 
Förvaras hos Kommunledningskontoret 
Anmäls till Kommunfullmäktige 2022-09-14 
  
  
Underskrift ………………………………………… 
 Kajsa Jansson 

Justerandes signatur 

  

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-06-09  
 

 
Sammanträde Kommunala rådet för äldre  
Plats och tid Sammanträdesrum Bäve, kl. 09:00-11:30 med ajournering  

kl. 09:40-10:00 
  
Ledamöter Stefan Skoglund (S), Ordförande 

Mikael Staxäng (M) 

Annelie Högberg (S) 

Caroline Henriksson (UP) 

Håkan Magnusson, Pensionärernas riksorganisation Skogslyckan 

Jan Lund, Pensionärernas riksorganisation Skredsvik 

Irene Börjesson, Pensionärernas riksorganisation Forshälla 

Barbro Remmert, Svenska Kommunal Pensionärernas Förbund avd. 33 

Inger Samré, Svenska Kommunal Pensionärernas Förbund 

Ove Claesson, Sveriges Pensionärsförbund Viken 

Urban Wallin, Södertullskyrkans riksförbundet Pensionärs Gemenskap 

Willy Magnusson, Sveriges Pensionärsförbund Hafsten 
Övriga Roger Granat, socialchef socialtjänsten §§ 19–21  

Fredrik Bottenmark, gatuingenjör samhällsbyggnad § 22 

Lena Ekman, trafikingenjör samhällsbyggnad § 22 

Kajsa Jansson, administratör kommunledningskontoret 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-06-09 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 19  

Upprop samt val av justerare 

Sammanfattning 

Ordförande hälsar välkommen, upprop förrättas och justerare utses.  

Beslut 

Kommunala rådet för äldre beslutar  

 

att utse Jan Lund till justerare.  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-06-09 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 20  

Föregående mötesprotokoll 

Sammanfattning 

Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna.  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-06-09 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 21  

Information från socialtjänsten 

Sammanfattning 

Roger Granat, socialchef på socialtjänsten informerar och svarar på frågor från 

ärendebalanslistan.  

 

Det finns ett antal aktivitetscenter, ett av dem är Ryttaren café och aktivitetscenter. 

Uddevalla kommun har satsat på att öppna fler aktivitetscenter och kommer arbeta för 

fler. I augusti/september 2022 ska ett aktivitetscenter på Bidevindsvägen invigas.  

Det finns inga planer i nuläget på att öppna Ryttaren café och aktivitetscenter på 

helgerna. Roger Granat kommer till hösten att informera, kommunala rådet för äldre, 

om vad det skulle kosta att ha öppet Ryttaren café och aktivitetscenter på helger.   

 

Resultatet från brukarundersökningen kommer att presenteras vecka 25 2022. Roger 

Granat kommer informera om resultatet hösten 2022.   

 

Rotviksbros, Hovhults och Skoglyckans äldreboende har öppna matsalar. Det är 

samhällsbyggnad som driver dem i samarbete med socialtjänsten.  

 

På sammanträdet överlämnar Jan Lund från PRO Skredsvik en skrivelse till socialchef 

Roger Granat om budgetandelar till äldreomsorgen. Roger Granat kommer informera 

om hur budgeten fördelats mellan nämnderna de senaste åren.  

Beslut 

Kommunala rådet för äldre beslutar  

 

att notera informationen.  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-06-09 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 22  

Information/dialog med samhällsbyggnad 

Sammanfattning 

Fredrik Bottenmark gatuingenjör på samhällsbyggnad informerar och för dialog om 

kontrastmarkering av trappor. Lena Ekman trafikingenjör på samhällsbyggnad 

informerar och för dialog om hastighet på Packhusgatan.  

 

Kontrastmarkering av trappor 

Det finns krav och riktlinjer för hur kontrastmarkering av trappor utomhus på allmän 

plats ska vara. Samhällsbyggnad har kollat på hur andra kommuner gjort och försöker 

göra på liknande sätt.  

 

Det finns olika alternativ för hur kontrastmarkeringarna görs och ser ut. Ett alternativ är 

med runda markeringar i antingen svart eller vit färg. Ett annat alternativ är raka 

markeringar. Det finns olika aspekter som behöver vägas in för att avgöra vilken 

kontrastmarkering som ska användas. Några aspekter som kan vägas in är färgen på 

stenen i trappan och dagsljus kontra kvällsljus.  

 

Dialog förs med kommunala rådet för äldre där rådet anser att kontrastmarkeringen helst 

är i svart eller en kombination mellan vit och svart.  

 

Hastighet på Packhusgatan 

Enligt trafikförordningen ska ett fordons hastighet anpassas till vad trafiksäkerheten 

kräver. Inom tätbebyggt område får fordon inte föras med högre hastighet än 50 km i 

timmen. Om det är motiverat, av hänsyn till trafiksäkerhet, framkomlighet eller miljön, 

får kommunen meddela föreskrifter om den högsta tillåtna hastigheten i hela eller delar 

av området.  

 

Enligt statistiken av olyckor på Packhusgatan kan man inte se att det behövs 

trafiksäkerhetshöjande åtgärder. Olyckor som inträffat från 2006 till nu är: Fyra gående 

som halkat eller snubblat, två som cyklat omkull, en som ramlat med skateboard och tre 

kollisioner med bil/bil. Kommunala rådet för äldre diskuterar om det handlar om en 

upplevd otrygghet. Rådet för diskussion om olika trafiksäkerhetshöjande åtgärder 

exempelvis skyltar, övergångsställe och refug.  

 

Uddevalla kommun har inte genomfört en hastighetsmätning på Packhusgatan. 

Samhällsbyggnad kommer att genomföra en hastighetsmätning på gatan inom kort. 

Under mätningen kommer antalet fordon som passerar och hastighet att mätas.  

 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre beslutar  

 

att notera informationen. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-06-09 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 23 Dnr KS 2022/00027 

Ärendebalanslista för kommunala rådet för äldre 2022 

 

Sammanfattning 

1. Motion om enkelt avhjälpta hinder.  

(Frågan står kvar till dess att samhällsbyggnad hanterat ärendet).  

 

2. Önskemål att Ryttaren café och aktivitetscenter ska öppna på helgerna.  

Svar 2022-06-09: Det finns inga planer i nuläget på att öppna Ryttaren café och 

aktivitetscenter på helgerna. Roger Granat kommer till hösten att informera, 

kommunala rådet för äldre, om vad det skulle kosta att ha öppet Ryttaren café 

och aktivitetscenter på helger.  

 

3. Brukarundersökningarna, vidtar Uddevalla kommun några åtgärder om resultatet 

för något/några nyckeltal avviker för mycket från Västra 

Götalandsregionen/Sverige eller inom själva kommunen?  

Svar 2022-06-09: Resultatet från brukarundersökningen kommer att presenteras 

vecka 25 2022. Roger Granat kommer informera om resultatet hösten 2022.  

Frågan står kvar till dess att kommunala rådet för äldre fått information.  

 

4. Vilka äldreboenden serverar mat till icke inneboende?  

Svar 2022-06-09: Rotviksbros, Hovhults och Skoglyckans äldreboende har 

öppna matsalar.  

 

5. Planerar Uddevalla kommun att öppna ytterligare mötesplatser/träffpunkter likt 

Ryttaren för äldre?  

Svar 2022-06-09: Uddevalla kommun har satsat på att öppna fler 

aktivitetscenter och kommer arbeta för fler. I augusti/september 2022 ska 

aktivitetscentra på Bidevindsvägen invigas.  

 

6. Sänk hastigheten till max. 30 km på Packhusgatan från Biostaden till 

Tjärhovsgatan så äldre med t.ex. rullatorer kan gå över gatan på ett säkert sätt.  

Svar 2022-06-09: Uddevalla kommun har inte genomfört en hastighetsmätning 

på Packhusgatan. Samhällsbyggnad kommer att genomföra en 

hastighetsmätning på gatan inom kort. Under mätningen kommer antalet fordon 

som passerar och hastighet att mätas. Frågan står kvar på ärendebalanslistan 

och utifrån trafikmätningen kommer dialogen fortsätta. Se § 22.  

 

7. Ny fråga: Önskemål om information angående hur budgeten fördelats mellan 

nämnderna de senaste åren. Socialchef Roger Granat tar med sig frågan och 

återkommer i höst.   

 

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2022-04-14 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-06-09 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Forts. § 23 

 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre beslutar 

 

att efter revidering lägga ärendebalanslistan till handlingarna. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-06-09 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 24  

Nämndernas representant informerar 

Sammanfattning 

Kultur och fritidsnämnden  

Annelie Högberg (S) informerar att kultur och fritid ska ge information, till kommunala 

rådet för äldre, i höst om utredningen kring föreningsstöd. Detta kommer göras innan 

beslut fattas av kultur och fritidsnämnden i oktober.  

 

Samhällsbyggnadsnämnden  

Mikael Staxäng (M) informerar att det är många projekt som snart är klara i Uddevalla, 

bland annat Rimnersvallen, simhallen och brandstationen. Andra projekt som man 

arbetar med är medborgarhuset och översvämningsskyddet, ÖS, i centrum.   

 

Informationen från representanter i barn och utbildningsnämnden samt socialnämnden 

utgår då sammanträdet avslutas kl. 11:30 på grund av brandlarm.  

 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre beslutar  

 

att notera informationen. 
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